
Besvarelse af spørgsmål nr. S 1768, som medlem af 
Folketinget Line Barfod (EL) har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 4. januar 2005

Spørgsmål S 1768:
"Vil ministeren forklare, hvordan sundhedsvæsenet i region hovedstaden 
skal finansiere den manglende halve milliard uden at gribe til serviceforring-
elser og/eller lukning af institutioner, sengeafsnit m.m.?"

Svar:
Jeg skal henvise til min besvarelse af spørgsmål S 1767 fra spørgeren.
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